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Miskolc Megyei Jogú Város 
Roma Nemzetiségi Önkormányzata 
 
105.067-3/2022. 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült:  Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának 2022. május 23. 

napján 10.00 órai kezdettel tartott testületi üléséről, a Polgármesteri Hivatal Jogi, Igazgatási 
és Szervezési Főosztály tárgyalójában.  

 
Jelen vannak a Roma Nemzetiségi Önkormányzat részéről: 
 Lakatos Ernő elnök, Bozik János elnökhelyettes, Oláh Gáspár képviselő 
 
Később érkezett: Váradi Gábor képviselő 
 

Távol maradt: Váradi Béla képviselő 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala részéről:  
Forgácsné dr. Vattay Zita Önkormányzati Igazgatási Osztály, jogi ügyintéző,  

a jegyző képviseletében 
Dr. Trizsi Zalán Önkormányzati Igazgatási Osztály, jogi ügyintéző 
Sipos Melinda Önkormányzati Igazgatási Osztály, önkormányzati ügyintéző 
Klamancsek Anita Pénzügyi Osztály, pénzügyi ügyintéző 
Szántóné Pásztor Ibolya Pénzügyi Osztály, számviteli ügyintéző 
 
 
Lakatos Ernő elnök: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Testület 3 képviselője megjelent, 
a testületi ülés határozatképes, amelyet megnyit. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Bozik János elnökhelyettes 
urat javasolja megválasztani. Kéri, hogy szavazzanak a javaslat elfogadásáról 
 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
megválasztotta Bozik Jánost a jegyzőkönyv-hitelesítői 
feladat ellátására. 

 
Lakatos Ernő elnök: Ismerteti a megtárgyalásra javasolt napirendi pontokat, amelyek előzetesen 
kiküldésre kerültek a Képviselő-testület tagjai számára. Kéri, hogy szavazzanak a meghívó szerinti 
napirend elfogadásáról. 

 

A Testület 3 igen szavazattal elfogadta az ülés napirendjét. 
 

Napirendi pont: 
 

1.  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2021. évi 
költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadás elfogadására 

Előterjesztő: Elnök 
 

2.  Javaslat az elmúlt időszak eseményeiről szóló beszámoló elfogadására 
Előterjesztő: Elnök 
 

3.  Javaslat 2022. év nyári programokkal, rendezvényekkel kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

Előterjesztő: Elnök 
 

4.  Egyebek 



2 

 
1. napirend:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2021. 

évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadás elfogadására 
 
Lakatos Ernő elnök: A napirend feletti vitát megnyitja. Megkérdezi, hogy az előterjesztéssel 
kapcsolatban van-e valakinek kiegészítenivalója. Megállapítja, hogy nincs hozzászólásra jelentkező, a 
vitát lezárja. Kéri, szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról.  
 

A Testület 3 igen szavazattal elfogadta az előterjesztés 
szerinti határozati javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-11/2022. (V.23.) határozata: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata a „Javaslat Miskolc Megyei Jogú 
Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2021. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 
zárszámadás elfogadására” című előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza: 
 
Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2021. évi 

 zárszámadásának elfogadása 
 

Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
RO-11/2022. (V.23.) határozata 

a 2021. évi költségvetés zárszámadásáról 
 

1.  A Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2021. évi költségvetés végrehajtásáról szóló 
zárszámadás költségvetési bevételi és kiadási főösszegét, valamint költségvetési maradványát 
 

21.721.677 Ft költségvetési bevétellel,   
18.737.631 Ft költségvetési kiadással, 

2.984.046 Ft költségvetési maradvánnyal 
hagyja jóvá. 
2. A Képviselő-testület a 2.984.046 Ft költségvetési maradványt a 2021. évről áthúzódó kiadások 
forrásaként használja fel, mely a 2022. évi eredeti költségvetésbe beépítésre került. 
3. A Képviselő-testület az Önkormányzat 2021. évi költségvetésének végrehajtását részletesen a 
következők szerint állapítja meg: 
3.1. Az Önkormányzat kiadásait, bevételeit mérlegszerűen az 1. mellékletben foglaltaknak megfelelően 
fogadja el.  
3.2. Az Önkormányzat kiadásait jogcímenként, bevételeit forrásonként, az éves létszámot, továbbá a 
költségvetési maradvány kimutatást a 2. mellékletben foglaltaknak megfelelően fogadja el.  
3.3. Az Önkormányzat pénzeszközeinek változását a 3. melléklet szerint fogadja el. 
3.4. Az Önkormányzat vagyonkimutatását a 4. mellékletnek megfelelően fogadja el. 
4. Az Önkormányzat képviselő-testülete utasítja az elnököt, hogy a költségvetési maradványt érintő 
fizetési kötelezettségek teljesítését biztosítsa, illetve kísérje figyelemmel. 
5. Jelen határozat 2022. május 24. napján lép hatályba. 
 
Felelős:    Elnök  
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 

 
/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
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2. napirend:  Javaslat az elmúlt időszak eseményeiről szóló beszámoló elfogadására 
 
Lakatos Ernő elnök: 2022. március 9-én volt az utolsó ülésük, és azóta is mozgalmas volt 
önkormányzatuk működése. 2021. december 23-től folyamatosan szervezik az ételosztást, hétfőtől 
péntekig minden héten a roma telepeken, négy helyszínen zajlik. Napi 700 adag étel kerül kiosztásra. 
Megemlíti, hogy minden szombaton az Újgyőri főtéren főznek, és szintén ételt osztanak, általában 
100-150 embert tudnak minden hétvégén megebédeltetni.  
 
 

- Megérkezik Váradi Gábor tag, így a jelenlévő képviselők száma 4 főre növekszik. - 
 
 
Lakatos Ernő elnök: Az az igazság, hogy nem terveztek ilyen hosszútávra, de nagyon nagy az 
érdeklődés. Elmondja, ez külön pénzébe nem kerül az önkormányzatnak, mert általában 
adományokból, vagy saját pénzükből pótolják ki a szükséges hozzávalókat. Amíg lehetőségük van rá, 
addig csinálják, minden hónapban megkérik a területfoglalási engedélyt, amit meg is kapnak ingyen. 
Korábban úgy tervezték, hogy csak a pandémia, majd a hideg idő elmúltáig végzik ezt a jellegű 
tevékenységet, de már olyan hagyománnyá vált, amiből egyelőre nem tudnak kihátrálni.  
 
Váradi Gábor: Elmondja, hogy kevesebb vállalkozás, inkább magánemberek támogatják az 
ételosztást. Lehet, hogy nagyobb reklámot kellene szervezni, mert még az elején a Miskolci Televízió 
és az Észak-Magyarország újság kint volt, és úgy könnyebb lenne talán támogatókat találni. Javasolja, 
hogy keressék meg az Önkormányzatot ezzel kapcsolatosan, hiszen amit csinálnak, az a közfeladat 
valamilyen területe, így jó lenne, ha az Önkormányzat valamilyen formában segítséget nyújtana. A 
megemelkedett alapanyag költségek miatt a főzések egyre többe kerülnek, hihetetlen az áremelkedés, 
kb. 5-6 millió forintba kerül így egy hétvégi ételosztás, ami nem egy nagy összeg egy települési 
önkormányzat számára. Természetesen nem azt mondják, hogy az egészet, de ha egy részéhez 
hozzájárulna, az nagyon jó dolog lenne, mert így nem tudni, meddig tudják folytatni.  
 
Lakatos Ernő elnök: Az igény az folyamatos, nagyon sokan megállítják és érdeklődnek. Váradi Úr 
által elmondottakkal egyetért, valóban érdemes lenne megkeresni ezzel a települési önkormányzatot, 
azon belül is mindenképpen Polgármester Úrral lenne érdemes tárgyalni. Az adomány kapcsán jut 
eszébe, hogy nagyon sok helyről kapnak bútor adományokat, amivel folyamatosan támogatják az 
embereket, de ugyanez a helyzet a ruhák esetében is.  
 
Váradi Gábor: Nagyon jó lenne, ha a települési önkormányzat találna nekik egy olyan helyet, amit 
raktárként tudnának használni. Sok megkeresést, felajánlást kapnak még, de nem tudják vállalni, mert 
nem tudják eltárolni a felajánlott eszközöket. Ezért is lenne nagyon jó, ha lenne egy raktárként 
használható helyiség, valami, ahol ruhákat, bútorokat, bármit el lehetne pakolni, és amikor valakinek 
valamire szüksége van, akkor el tudnák vinni. Ebben is kellene a települési önkormányzattal egy 
együttműködés, vagy egy levélváltást folytatni, hogy díjmentesen van-e ilyen helyiség. Hangsúlyozza a 
tevékenység karitatív feladat, amihez elkélne a segítség.  
 
Lakatos Ernő elnök: Ebben az ügyben mindenképpen szeretné Polgármester Urat megkeresni, 
tárgyalni az esetleges segítési lehetőségekről.  
2022. március 21-én volt az antirasszista világnap, az Országos Roma Sportközpont és az Együtt 
Egymásért Egyesület közös rendezésében fáklyás felvonulás volt, a Szent István szobor előtt 
megemlékezéssel egybekötve, Alpolgármester Asszony is felszólalt. Erről az eseményről minden 
évben megemlékezik önkormányzatuk, általában a Centrum Áruháztól indulva a Városház térig fáklyás 
felvonulással szeretnék ezt az eseményt a lakosság tudomására hozni. Reményeik szerint vélemény, 
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álláspont átformáló hatása is van ennek, hogy találnak olyan embereket, akiknek megváltozik a 
véleménye a rasszizmus kapcsán. 
 
Váradi Gábor: Kiegészítésként elmondja, hogy nemcsak a rasszizmusra kívánták ezen alkalomból 
felhívni a figyelmet, hanem az ukrajnai háborúval kapcsolatban is a békére. A felvonulás kapcsán 
felmerült költségeket a partnereik finanszírozták, így önkormányzatuknak nem került kiadásába.  
 
Lakatos Ernő elnök: Megköszöni a kiegészítést.  
Április 8. a roma kultúra világnapja, mellyel kapcsolatban egy közleményt adtak ki, valamint kerekasztal 
beszélgetést szerveztek, meghívottjuk volt roma színész, Szegedi Dezső is.  
2022. május 1-jén szerveztek az Avasi Kilátónál, a Sportközpontban egy nagyszabású roma majálist. 
A tavalyi pandémiás évet leszámítva ezt minden éven megrendezik. Idén is nagyon sok jelentkező volt, 
25 csapattal indult a főzőverseny, akik részére alapanyagokat osztottak, valamint tűzifát az étel 
elkészítéséhez, illetve üdítőt, ásványvizet. A verseny első három helyezettjét díjazták. Nagyon jól érezte 
magát mindenki, körülbelül 5-600 fő vett részt a rendezvényen. Szerveztek továbbá – meghívásos 
alapon – focibajnokságot is, amelyet az Országos Roma Sportközpont támogatásával az első három 
helyezett kupát kapott, valamint labdákat is osztottak ki részükre. A további jó hangulatról az élőzene 
gondoskodott, kiegészítve a roma gasztronómiával, fantasztikus ízekkel. A gyerekeknek volt arcfestés 
és lufi hajtogatás. Sokat beszélgettek az emberekkel, meghallgatták a problémáikat, gondjaikat. 
 
Bozik János elnökhelyettes: Annyival egészítené ki az elhangzottakat, hogy önkormányzatuk külön 
főzött, és még vagy 200 adag ételt tudtak a résztvevőknek kiosztani. 
 
Lakatos Ernő elnök: Valóban, ezt elfelejtette említeni. Külön üsttel főztek, hogy akik nem tudtak a 
főzőversenyre nevezni, azok sem maradtak éhen.  
Megállapítja, hogy nincs több észrevétel, a vitát lezárja. Kéri, szavazzanak az elmúlt időszakról szóló 
beszámoló elfogadásáról. 
 

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a szóbeli beszámolót, 
és az alábbi határozatot hozta: 

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-12/2022. (V.23.) határozata: 
 
Tárgy:  Beszámoló elmúlt időszak eseményeiről – 2022. március – 2022. május 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 
2022. márciusi – 2022. májusi eseményekről szóló beszámolót az alábbiak szerinti programokkal: 
 

• 2021. december 23. napjától szombatonként történő étel- és ruhaosztás, 

• 2022. március 21. az Antirasszista világnap alkalmából fáklyás felvonulás és megemlékezés, 

• 2022. április 8. Roma kultúra világnapja alkalmából kerekasztal beszélgetés,  

• 2022. május 1. Roma majális az Avason. 
 
Felelős: Elnök  
Határidő: azonnal 
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3. napirend:  Javaslat 2022. tavaszi, nyári programokkal, rendezvényekkel kapcsolatos 
döntések meghozatalára 

 
Lakatos Ernő elnök: A nyári programjaik kapcsán összefoglalva azt a nevet adná neki, hogy Nyári 
esélynövelő programsorozat, ami több mindent foglal magában az előttük álló időszakra vonatkozóan.  
Kicsit előreszalad, de nyár végén mindenképp szeretnének egy nyárbúcsúztató kulturális programot 
szervezni, mely nagyobb szabású lenne. Ez annak a hozadéka, hogy a május 1-jei rendezvényük 
alkalmával nagyon sokan szóvá tették, hogy miért nem szerveznek egy átfogó kulturális programot az 
Avason. Azon a rendezvényen 5-600 fő jelent meg, ha egy komoly fellépőt hoztak volna, akkor lett 
volna vagy 1500 ember a helyszínen.  
 
Váradi Gábor: Javasolja, hogy ne az Avason kerüljön megszervezésre, mert oda körülményes a 
területfoglalás, ahogy azt a majális alkalmával tapasztalhatták. Vigyék a rendezvényt a város valamelyik 
másik központi részére, ahol egy színpadot is fel lehet állítani. Mert az Avasi Kilátó kapcsán egy ilyen 
egyszerű rendezvényt ilyen bonyolultan megszervezni nem volt könnyű. 
 
Lakatos Ernő elnök: Valóban így volt, külön engedély kellett mindenhez, annak ellenére, hogy 
boldog boldogtalan ott szórakozik minden hétvégén. Nem érti, hogy önkormányzatuknak miért kellett 
vagy hat különböző engedélyt kérnie egy nem is elkerített területre, mert ha egy társaság 15-20 fővel 
főz ott, annak ezt mind nem kell végigcsinálni. Egyetért a helyszín vonatkozásában tehát. Szerinte a 
települési önkormányzat jelöljön ki nekik egy olyan központi helyet, ahol meg tudják az ilyen nagyobb 
rendezvényt szervezni, hangsúlyozza, nemcsak a romák részére.  
 
Váradi Gábor: Ilyen lehetne például a Városház tér, színpadot ott is fel lehetne állítani.  
 
Lakatos Ernő elnök: Megismétli, hogy a majális alkalmával sokan felvetették egy nagyszabású 
rendezvény iránti igényüket. Példaként hozták fel, hogy egy környező kisfalu olyan rendezvényt 
szervezett, olyan sztárfellépővel, hogy amióta ő képviselő, ilyet még önkormányzatuk nem szervezett.  
 
Váradi Gábor: Megjegyzi, sokszor ódzkodnak attól, hogy ilyen nagy tömegrendezvényt szervezzenek, 
de ő is úgy látja, hogy egy a nyár végén megszerveznék ezt a nyárbúcsúztató rendezvényt, 
sztárfellépővel, kísérőprogramokkal, tehetséggondozással, kiállítással. Megadnák neki a kulturális, a 
gasztronómiai részét is.  
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Tájékoztatásként elmondja, hogy a nagyobb volumenű rendezvény 
esetében biztos, hogy szerződéskötésre lesz szükség, így a Beszerzési Szabályzat figyelembevételével 
járjanak el. 
 
Lakatos Ernő elnök: Igen, mindenképp figyelni fognak a kiadásokra, köszöni a tájékoztatást. 
Kéri, hogy szavazzanak a javaslatról, valamint arról, hogy a felmerülő költségeket Miskolc Megyei Jogú 
Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata a 2022. évi költségvetése terhére biztosítja. 

 
A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-13/2022. (V.23.) határozata: 
 
Tárgy:  Nyárbúcsúztató rendezvény szervezése 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2022. augusztus végén megrendezi 
Nyárbúcsúztató rendezvényét kulturális és gasztro programokkal, tehetséggondozással és koncerttel. 
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2. A Képviselő-testület a rendezvénnyel kapcsolatban felmerülő költségeket a 2022. évi költségvetése 
terhére biztosítja. 
 
Felelős:   Elnök 
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 
 
 
Lakatos Ernő elnök: A nyári programsorozat keretén belül gondolkoznak még – korábban is volt rá 
példa –, hogy telepeken fórumot tartanának, kis főzéssel egybekötve. Helyben tudnának beszélgetni, 
eszmecserét folytatni az emberekkel, akiknek így az utazás sem jelentene problémát. Most hirtelen 
négy terület jut eszébe, mint a Bábonyibérc, Tetemvár, Lyukó és Muszkás-oldal.  
 
Váradi Gábor: Javasolja, hogy erre az egész nyári programsorozatra nyújtsanak be egy kérelmet a 
Polgármesteri Hivatalba, valamilyen támogatásért. 
 
Lakatos Ernő elnök: Ezt így gondolta, ezért mondta korábban, hogy mindenképpen Polgármester 
Úrral beszélni kell, és ezeket a dolgokat elé fogják tárni.  
Még a nyári fórumot azzal egészíti ki, hogy szeretnék a gyerekeknek is közben aktív elfoglaltságot, így 
kispályás focit is szerveznének. Az ehhez szükséges eszközök biztosítását megkérik az Országos Roma 
Sportközponttól Váradi Gáboron keresztül.  
 
Váradi Gábor: A Sportközpont biztosítani fogja az eszközöket.  
 
Lakatos Ernő elnök: Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a javaslat elfogadásáról, 
valamint arról, hogy a fórummal kapcsolatban felmerülő költségeket a 2022. évi költségvetésből 
biztosítják. 

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-14/2022. (V.23.) határozata: 
 
Tárgy: Nyári fórum szervezése 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. 
év nyarán Miskolcon több helyszínen fórumot szervez. 

 
2. A Képviselő-testület a felmerülő költségeket a 2022. évi költségvetésből biztosítja. 

 
Felelős:    Elnök 
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
 
Lakatos Ernő elnök: Minden évben, így idén is szeretnének nyári tábort szervezni. Elmondja, hogy 
már a tavalyi évben is elég nehézkes volt, és a költségvetésüket figyelve osztott szorzott. Arra a 
megállapításra jutott, hogy önkormányzatuk idén nem fog tudni olyan tábort szervezni, mint tavaly, 
ami majdnem 2 millió forintba került. A tábor kapcsán érkezett hozzájuk egy megkeresés, amit 
mindjárt ismertet, és amennyiben ez megfelel a képviselőknek is, akkor közösen szerveznék meg. A 
részletek ismertetésére átadja a szót Váradi Gábornak. 
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Váradi Gábor: Kiemeli, fontosnak tartja, hogy legyen nyári tábor, azonban azt is fontosnak tartja, 
hogy amiket Elnök Úr felsorolt, szintén megrendezésre kerüljenek. Az anyagiak tekintetében valóban 
az a két lehetőség van, hogy vagy megszervezik a nyári tábort és semmi mást a nyáron. Az egyesülete 
kapott Balaton környékén felajánlást táborral kapcsolatosan, melyhez támogatás is kapcsolódik. Így 
Elnök Úrral beszélgetve arra jutottak, hogy még ahhoz hiányzik nekik is támogatás, így szervezhetnék 
közösen annak érdekében, hogy valamilyen módon a tábor idén is megrendezésre kerülhessen. Az 
„Egy Mindenkiért - Mindenki Egyért” a Hátrányok Ellen Országos Egyesületnek ő a vezetője, de 
felhatalmazást kapott, hogy beszélhessen erről. Elnök Úrral a táboroztatás kapcsán 35-40 gyerek és 8-
10 felnőtt kísérő létszámban gondolkoznak. A közös rendezvényt 400 ezer forinttal támogatná a Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat, és a fő lebonyolító az egyesület lenne, az egész tábor költsége kb. 1,5 
millió forint. 
 
Forgácsné dr. Vattay Zita: Akkor a Testületnek arról kellene majd döntést hoznia, hogy az 
egyesülettel támogatási megállapodást köt az önkormányzat a gyerekek táborozása kapcsán.  
 
Lakatos Ernő elnök: Megismétli a képviselők részére, hogy a költségvetést elnézve vagy így tudnak 
tábort szervezni, vagy sehogy, mert saját költségvetésből nem fog menni, hacsak nem a többi program 
rovására.  
 
Bozik János elnökhelyettes: A települési képviselőket is megkeresik majd támogatási kérelemmel.  
 
Lakatos Ernő elnök: Mindenképpen, a tavalyi évhez hasonlóan az idén elküldi minden képviselőnek 
a támogatói nyilatkozatokat.  
Kéri, szavazzanak a javaslatról, hogy az „Egy Mindenkiért - Mindenki Egyért” a Hátrányok Ellen 
Országos Egyesületet 400 ezer forinttal támogatják a 2022. évi költségvetésükből gyerekek nyári 
táboroztatása céllal.  

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-15/2022. (V.23.) határozata: 
 
Tárgy: Nyári tábor kapcsán az „Egy Mindenkiért - Mindenki Egyért” a Hátrányok Ellen 

Országos Egyesület támogatása 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete nyári 
táboroztatási céllal támogatja az „Egy Mindenkiért - Mindenki Egyért” a Hátrányok Ellen 
Országos Egyesületet 400.000,- /azaz négyszázezer/ forinttal a 2022. évi költségvetésből. 

 
Felelős:    Elnök 
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
 
Lakatos Ernő elnök: Minden évben szerveznek ősszel buszos zarándoklatot Máriapócsra vagy 
Szentkútra. Még a helyszínt nem döntötték el, de mindenképpen szeretnék ezt idén is megszervezni. 
Kéri, szavazzanak a program megvalósításáról, valamint arról, hogy a felmerülő költségeket a 2022. évi 
költségvetésből biztosítják.  
 

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-16/2022. (V.23.) határozata: 
 
Tárgy: Buszos zarándoklat szervezése 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. 
év őszén buszos zarándoklatot szervez Máriapócs vagy Szentkút úti céllal. 

 
2. A Képviselő-testület a felmerülő költségeket a 2022. évi költségvetésből biztosítja. 

 
Felelős:    Elnök 
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
 
Lakatos Ernő elnök: Szeretné kiemelni, hogy az „Egy Mindenkiért - Mindenki Egyért” a Hátrányok 
Ellen Országos Egyesület szinte minden programjukban segítségükre volt, van sok mindenben. Váradi 
képviselőtársuk tagja az Országos Roma Önkormányzatnak, a Sportközpont vezetője, és ennek is 
köszönhetően rengeteg támogatást kapnak. A tábor kapcsán érkezett megkereséssel szerinte élniük 
kell, mert önerőből most nem tudják megoldani.  
 
Váradi Gábor: Az Országos Roma Sportközpont a nyár folyamán szervez egy Országos Labdarúgó 
Bajnokságot, amely kapcsán felkérték a helyi roma önkormányzatot, hogy legyenek segítségükre. 
Kiemeli, hogy ez az önkormányzat részéről nem kerülne költségbe. 
 
Lakatos Ernő elnök: Önkormányzatuk természetesen örömmel fogadta a megkeresést, felkérést. 
Kéri, szavazzanak a javaslat elfogadásáról, hogy 2022. év nyarán az Országos Roma Sportközponttal 
közösen Országos Labdarúgó Bajnokságot szerveznek.  

 
 
A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-17/2022. (V.23.) határozata: 
 
Tárgy: Országos Labdarúgó Bajnokság szervezése 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. 
év nyarán az Országos Roma Sportközponttal közösen Országos Labdarúgó Bajnokságot 
szervez. 

 
Felelős:    Elnök 
Határidő:    azonnal 
 
 
 
Lakatos Ernő elnök: Megállapítja, hogy nincs több észrevétel, javaslat, a napirend feletti vitát lezárja. 
 
 
 



9 

4. napirend:  Egyebek 
 
Lakatos Ernő elnök: Kéri, szavazzanak arról, hogy Váradi Béla képviselőtársuk részére havi 
közlekedési bérletet biztosítanak a 2022. évi költségvetésből.  

 
A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-18/2022. (V.23.) határozata: 
 
Tárgy: Közlekedési bérlet vásárlás 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Váradi Béla testületi tag részére közlekedési bérletet biztosít.  
 

2. A Képviselő-testület a vásárlással kapcsolatban felmerülő költségeket, számla ellenében a 2022. 
évi költségvetése terhére biztosítja. 
 

Felelős:  Elnök 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:  azonnal 
 
 
Lakatos Ernő elnök: Megkérdezi, hogy az „Egyebek” napirendi pont keretén belül van-e javaslat. 
 
Klamancsek Anita: Tájékoztatásul elmondja, hogy a Kispályás szabadtéri labdarúgó bajnokság 
kapcsán nevezési díja van az önkormányzatnak, arról is szükséges lenne dönteni.  
 
Lakatos Ernő elnök: Köszöni a tájékoztatást. Kéri, szavazzanak arról, hogy a Kispályás szabadtéri 
labdarúgó csapatuk elindult a bajnokságon, és az ezzel kapcsolatban felmerült költségeket a 2022. évi 
költségvetésük terhére biztosítják. Kéri, hogy szavazzanak a javaslat támogatásáról. 

 
A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-19/2022. (V.23.) határozata: 
 
Tárgy:  Kispályás Labdarúgó Csapat szabadtéri bajnokság 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja, 
hogy a szabadtéri Kispályás Labdarúgó Csapatának pályadíját, nevezési díját a 2022. évi költségvetése 
terhére biztosítja. 
 
 
Felelős:   Elnök 
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 
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Lakatos Ernő elnök: Megállapítja, hogy nincs több kérdés, javaslat. Megköszöni a jelenlévők 
munkáját és az ülést 10 óra 40 perckor bezárja. 
 
 
 

K. m. f. 
 
 

 Lakatos Ernő Bozik János 
 elnök jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 Sipos Melinda Forgácsné dr. Vattay Zita 
 jegyzőkönyvvezető jogi ügyintéző 
 
 
 
 
A jegyzőkönyv törvényességi véleményezésre bemutatva: 
 
 
 

Dr. Ignácz Dávid 
jegyző 

 


